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Abstract (en)
[origin: US4805411A] In the combustion space of a combustion chamber of a gas turbine operated with liquid fuel, at least one after-burner (4) is
employed in each case in combination with one or more primary burners (2, 2a). The after-burner (4) and at least its fuel spray cone (15), which
acts directly into the central combustion chamber (6), are screened by an unswirled enveloping airstream (14) against the hot gases (13) from the
combustion in the primary burners (2, 2a). The after-burner (4) itself is not automatically operating, i.e. the ignition of its mixture (14/15) takes place
further downstream, preferably at the beginning of the mixing chamber (7), as a result of which a turbulence-free flow with uniform pressure and
temperature profile is provided for acting on the turbine (9).

Abstract (de)
Im Brennraum einer mit Flüssigbrennstoff betriebenen Brennkammer einer Gasturbine wird in Kombination mit einem oder mehreren Primärbrennern
(2, 2a) jeweils mindestens ein Nachbrenner (4) eingesetzt. Der Nachbrenner (4) und mindestens dessen Brennstoffsprühkegel (15), der direkt in die
Zentralbrennkammer (6) wirkt, werden durch einen unverdrallten ummantelnden Luftstrom (14) vor den Heissgasen (13) aus der Verbrennung in den
Primärbrennern (2, 2a) abgeschirmt. Der Nachbrenner (4) selbst ist nicht selbstgängig, d.h. die Zündung seines Gemisches (14/15) findet weiter
stromabwärts statt, vorzugsweise am Anfang der Mischkammer (7), wodurch für die Beaufschlagung der Turbine (9) eine wirbelfreie Strömung mit
gleichmässigem Druck und Temperaturprofil bereitgestellt wird.
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